

Friluftsförbundet Västervik		Datum	
		2025-04-28	
Styrelsemöte Protokoll #4 2025			Plats
			Järnet
Deltagare		Delges	
Joachim Axelsson	Henrik Frisell	Alla i Styrelsen via Teams	
Görel Larsson	Ronja Rönnqvist		
Lotta Lindström	Ariane Van Der Lans		
Loella Larsson	Johannes Frey		
Anton Wimmer			

§ 1 mötets öppnade

Mötet öppnas.

§ 2 val av sekreterare och justerare

Justerare Loella Larsson

Sekreteraren mejlar justerat protokoll till ordföranden.

§ 3 Föregående protokoll

Kamraträddning kommer att hållas, enligt planen i slutet av juni. Kamraträddningen kommer behöva genomföras utomhus eftersom simhallen inte längre tar emot kajaker. Joachim ska kontakta Martina med denna uppdatering.

Naturparkour för vuxna har efterfrågats. Det finns runtom i Sverige en del lokalavdelningar som kör naturparkour men då är det normalt för barn. Diskussion om saken följer. Det är osäkert vem som kan starta och leda en grupp för naturparkour för vuxna i Västervik. Martina, som lämnade in förslaget, önskar själv vara en deltagare men vill inte starta gruppen. Enas om att Joachim ska kontakta Martina och berätta för henne att frågan lyfts av styrelsen, men det är osäkert om en sådan grupp kan startas.

Fråga om OCR-banan. Denna ligger i dvala eftersom föreningen som skötte den har lagt ner.

§ 4 Ekonomi

Vi har nu fått in de 65 000 kronorna från Rotary på kontot. Detta innebär att vi har mer pengar nu än någonsin – 235 679 kronor.

I övrigt inget nytt från ekonomi.

Vi har under en tid haft ett minskande antal medlemmar, fråga lyfts om vi börjar se en trend där avhoppade medlemmar kommer tillbaka. Vi har inte fått något besked om detta. Generellt upplever friluftsförbundet i hela landet en minskning i antalet medlemmar, det är alltså inte något som är unikt för Västervik.

§ 5 Rapport från sektionerna

Barngrupperna har satt igång.

Vandringsgrupperna är igång med sina vandringar.

Samtal följer om torsdagsgruppens kölista. Friluftsförbundet i övrigt nyttjar generellt aktivitetshanteraren men torsdagsgruppen har en egen lösning via sms. En person som önskar vara med på torsdagsvandring har fått information om att det finns en kölista, denna person har inte pratat direkt med Stefan från torsdagsgruppen. Joachim smsar Stefan som berättar att kölistan inte används då den strider mot friluftsförbundets policy, däremot uppskattar Stefan om de som vill med och vandra kontaktar honom innan. Styrelsen konstaterar att det är oklart vad som hänt här men att det kan röra sig om ett missförstånd.

Häng med ut: Loella, som har varit drivande i denna fråga, kommer inte kunna gå någon utbildning denna gången. Vissa har anmält sig till utbildningen och fått en bekräftelse men därefter inte fått mer information eller någon faktura. De som har anmält sig är inte anmälda från friluftsförbundet utan är medlemmar som ska gå från kyrkan.

Kajakgruppen har haft planering. De avser lägga ut planeringen snart men det har inte skett än. Den första kvällspaddlingen är planerad till torsdag den 22:e maj. En traditionsenlig nationaldagspaddling är planerad. Flera övernattningssturer är planerade. Avsikten är att ha några kortare nybörjarpaddlingar men när de kan hållas är väldigt beroende av vädret.

§ 6 Regionstämman för Öst

Regionstämman i Västervik har hållits. De från Västervik som närvarade tyckte att den var väldigt rolig och givande. Även deltagarna från övriga föreningar i regionen verkade uppskatta stämman. Ungefär 41 personer närvarade, bara två av de anmälda kunde inte komma. Detta bör representera en ganska stor del av alla föreningar som finns i regionen.

Nästa regionstämma kommer hållas i Linköping, troligen i slutet av april nästa år.

§ 7 Rotary

Vi har fått 65 000 kronor till barnverksamheten från Rotary. Diskussion om vad pengarna kan användas till följer.

Ronja skulle kolla upp BarniBalans, på grund av sjukdom närvarar hon inte på dagens styrelsemöte.

Förslag lyfts om att bjuda in barnledarna till ett styrelsemöte för att höra deras idéer och förslag på vad pengarna kan användas till. Helgen vecka 33 är en ledarträff med tema, den kommer hållas vid Skeppsgården i Misterhult. Alla som har en funktion i Friluftsförbundet Västervik kan närvara på denna träff. Styrelsen enas om att idéerna och förslagen kan lyftas och diskuteras på denna träff. Information till ledarna i föreningen kommer utgå i god tid innan dess så de hinner fundera över vilka förslag de har för barnverksamheten.

Mulle och de andra barngrupperna är fulla. Detta är ett bekymmer eftersom många barn vill vara med i barngrupperna än det finns ledare till. Diskussion följer om hur vi kan marknadsföra friluftsförbundets barnverksamhet på ett sätt som också lockar till sig föräldrar som kan agera ledare. Förslagen innefattar att affischera på biblioteket, vid Bökensved och om tillåtet vid skolor, lägga ut information på instagram och facebook, sätta upp information vid öppna förskolan och i Gamleby. Henrik kan kolla med Västervikshjälpen. Naturskyddsföreningen ska ha en aktivitet på Kulbacken som brukar dra till sig väldigt många besökare. Förslag att göra något liknande.

Förslag om att ha en familjedag eller en alla-åldrar-dag. Under tiden skulle Mulle kunna göra reklam för att försöka få in fler ledare. Lotta ska kolla med naturskyddsföreningens styrelse för att se om det går att köra ett möte ihop.

Förslag lyfts om att genomföra en familjedag på Hasselö. Förslag lyfts om att genomföra en familjedag för barn och vuxna som inte redan är medlemmar i friluftsförbundet. Fortsatt planering av sådana kommer ske. Konstateras dock att problemet med antalet ledare behöver lösas, annars finns risken att många fler barn vill gå med i barngrupperna utan att vi kan möjliggöra det.

§ 8 Kvarstående ang ledarträffen och nästa

Diskussion följer om nyhetsbrev så att vi ska kunna informera ledare och övriga om vilka frågor som lyfts av styrelsen. Enas om att vi kan länka styrelseprotokollen på friluftsförbundets hemsida som en sorts nyhetsbrev.

Styrelsen behöver börja planera ledarträffen 2025, bestämma dess tema och så vidare. Vi behöver hitta någon som kan agera lekledare till de närvarande barnen under ledarträffen. Behöver också gå ut med information om att vi såg väldigt mycket vildsvin vid Skeppsgården förra gången vilket de som vill sova i tält kanske vill veta. Behöver enas om vem som ska sköta matinköpen till ledarträffen.

En arbetsgrupp från styrelsen bildas. Deltagande i den kommer åtminstone vara Loella, Ariane och Görel.

§ 9 Övriga frågor

Inga övriga frågor lyfts.

§ 10 Nästa möte

Planen är att hålla nästa styrelsemöte hos Lotta. Den 25:e maj verkar fungera för samtliga närvarade styrelsemedlemmar förutom Arianne. Lotta önskar möte vid 15:00 och mötet behöver vara avslutat senast 18:00. En supertext angående detta kommer skrivas direkt efter mötet.

§ 11 mötets avslutas

Mötessekreterare

Ordförande

Justerare

Anton Wimmer

Joachim Axelsson

Loella Larsson